
   
Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 17. August 

Kl. 17.00 – 19.00 

 

Medlemmer: 
 
 
 
 

Julie Moe Poulsen, Michael Schrøder, Sarah SB, Christine, 
Camilla, Sebastian, Alex, Vivi, MN og HSB,  
Gertrud (ny S-leder) 
 
SUP: Amir. 
 
Afbud: Sebastian, Christine, Julie, Camilla 

Bordrunde  
 
 
 

Meddelelser fra  

• A  formanden: 
Sebastian, forældrerep. holder ” orlov” fra 
mødedeltagelse.  
Det er tidligere besluttet, at der er valg hver andet år til 
SB. Hvilket betyder at der skal afholdes valg forår 24. 
Skolerådsmøde tirsdag d. 22.8. –  budget vil være et 
stort punkt, et andet punkt til skolerådsmødet vil være 
skærme og brug i skolerne. Det er politikkerne, der har 
ønsket at høre om skærmforbrug og evt. principper for 
dette. 

• B  elevrådet: 
Boldbursskema efterspørges.  
 

• C  Ledelsen:  

• Ferieinvitationer på AULA? 
Kære forældre 
Ved skoleårets planlægning er I ved en fejl blevet inviteret til 
skoleferierne i skolens kalender, hvilket gør at I er blevet 
bedt om at afvise eller deltage i kalenderinvitationen. 
Vi beklager den forvirring invitationerne har afstedkommet. 
Det har ingen betydning om I afviser, eller deltager i 
invitationerne. I skal blot se invitationerne som en orientering 
om skoleferie. 
Det har ej heller betydning for ferieperioder på SFO'en. 
 
Ny rengøringsplan i kommunen, medfører bl.a. at 
skraldespande ikke længere tømmes af rengøringspersonalet. 
Vi har fået tildelt fem skraldespandsstationer på skolen, det vil 
være klassens dukse der står for skraldetømningen. 
Derudover vil rengøringen fremover gøre rent i dagtimerne, 



frem for om natten.  
Ferieplan, 24/25 og 25/26 forslag fra byrådet om at fridagen 
fra St. Bededag flyttes til juleferien. Ferieplan drøftes som 
beslutningspunkt til kommende SB.  

 

• D de forældrevalgte: 
 
Hvordan er reglerne med skærme og mobiler? 
Skærmpolitik udarbejdet i samarbejde mellem SB og 
personale. Principper drøftes løbende.  
Vigtigt at nævne skærmpolitikken til infomøder for 
kommende børnehaveklasse forældre. 
 

• E medarbejderrepræsentanterne:  
  

Beslutningspunkter 

 
Planlægning af året 
bestyrelsesarbejde. 
 

• Nyt skoleår starter 2023/24: Hvad har vi lært fra sidste 
år (alle byder ind med oplevelser/erfaringer fra 
2022/23) og hvad er de vigtigste overskrifter for 
2023/24 (fælles drøftelse af hvad vi skal have fokus på i 
det kommende skoleår). Gerne koble til listen med 
udestående principper 
(https://arenaskolen.aula.dk/principper) 

 
 
Aug:  Budgetmøde 
 
Ideer til temaer:  
Forældresamarbejde 
Holddannelse 
Generel snak om værdigrundlag og børnesyn.  
Gerne to principper pr. møde, hvis det kan nås.  
 
CDS inviterer forældrerep. til workshop vedr. økonomi-
retningslinjer for arbejdet i SB.  
 
Datoer for årets møder sendes med ref. – herefter giver Martin 
og Michael møderne overskrifter/tema.  
 

about:blank


Drøftelse om hvor skolens principper kunne være synlige for 
forældregruppen……. De ligger på skolens hjemmeside, er der 
andre formidlingsfora, evt Aula under dokumenter?  

 

Orienteringspunkter og drøftelse 

Budget 2024-27  Høring inden d 23/8. Martin gennemgår kataloget (se link) 
Budget | Greve Kommune 
 
Der er en del parametre, i forhold til kommunalt budget der er 
givet på forhånd fra regeringen.  
 
Der skal spares ca.16 mill. på børne og skoleområdet. Grundet 
minimumsnormeringer på børneområdet, er børnehaver og 
vuggestuer skånet for de store besparelsestiltag. 
Effektiviserings og besparelsesforslag der direkte berører os: 
Kantinedrift på skolerne nedlægges   
50 pct. reduktion af budget til børnehaveklasseass.  
Omdisponering af frie midler fra generel løft af folkeskolen 
Lavere normering og færre driftsmidler i SFO 
Reduktion af åbningstid i SFO m 30 min/uge ved fastholdelse af 
forældrebetaling 
Øget forældrebetaling i SFO 
Lejrskoler, indkøb af materialer mv reduktion 2024 
 
Medudvalg og SB sender høringssvar.  
Opmærksomhed på, at kantinen på Arenaskolen har en stor 
opgave i arbejdet med elever der inddrages i kantinens drift.     
( Varme hænder) 
 

Arenanyt: Evaluering af skolebladet. Fungerer det? Fungerer det som det 
skal? Jeg synes nogle af historierne er blevet meget korte 
(mange billeder) og håber der kan komme lidt flere tekster fra 
eleverne - men måske har lærere og elever ikke tid/lyst til at 
bidrage? Orienteringspunkt. 

Skal helst ikke være et mer’ arbejde for personalet, gerne 
tekster direkte fra eleverne.  

Arenanyt drøftes på kommende afd. møder.  

Værdigrundlag Status og det videre arbejde 

about:blank#budgetmappen-2024-2027-27


Positiv tilbagemelding fra udskolingen, vedr. SB arbejde om 
værdigrundlag. – er i proces. Falder godt i tråd med det 
kommunale arbejde vedr. børnesyn 

  

Bestyrelsesmedlemmer Hvordan bliver vi fuldtallig efter Heidi fra S er udtrådt? 

Drøftet på indskolingsmøde i S, lærerne vil være opsøgende – 
ligeledes på forældremøderne i kommende uge.  

Økonomi Martin (Se bilag) 

Stadig underskud, CDS er informeret. 

Eventuelt Indskolingslederstilling forventes opslået i sep. til besættelse 1. 
dec.  

 Tak til elevrådsrepræsentanter for i dag 

Orientering og drøftelse 
 

 

 Kommende SB møder: 
Torsdag d. 28.9. kl. 17-19 
Torsdag d. 16. 11. kl. 17-19 
Torsdag d. 18.1. kl. 17-19 
Torsdag d. 7.3. kl. 17-19 
Torsdag d. 16.5. kl. 17-19 

 

De forældrevalgte bliver efter mødet og taler videre😊 
 
 


